
NEDERLANDSE VERSIE 

Vooroverlegvergadering Faculteitsraad  

FR, 13-12-2023, 11:00-14:00, A2.09 

Aanwezig: Merlijn Veltman (voorzitter), Jesse Kuijt (vice-voorzitter), Letty ten Harkel (secretaris) Maia 

Casna, Sonia Leffel, Tristan Hoekema 

Notulist: Thijs Karens 

Opening en vaststelling van de agenda 

Veltman opent de vergadering om 12:23 en de agenda wordt vastgesteld. 

Concept agenda FR/FB 

Veltman heeft een korte discussie gehad met Kolen en Verweij over de agenda van het FB.  

Een belangrijk punt was hoe het FB omgaat met stakingen zoals degene bij het Lipsius. 

De FR wil graag meer transparantie over hoe het FB met deze situatie is omgegaan. 

FR zal de FB in de toekomst om opheldering vragen omtrent dergelijke gevallen, om de transparantie 

en veiligheid te vergroten.  

Vragen die door van Oosten zijn gesteld voor het beleid van de FdA op het gebied van duurzaamheid 

moeten worden voorgelegd aan het FB. De vragen zijn nog niet naar het FB gestuurd.  

De FC wil graag geïnformeerd worden over de standpunten en prioriteiten van Kolen met betrekking 

tot de duurzaamheidsagenda van de faculteit.  

De FC wil de voorzorgsmaatregelen voor duurzaamheid intensifiëren.  

Jaarverslag facultair onderwijs 2022-2023 

Casna is het oneens met het rapport en betwijfelt of een meer pragmatische, Nederlandstalige 

benadering gezond is voor de FdA. Internationale studenten zouden benadeeld kunnen worden door 

een cursus alleen in het Nederlands aan te bieden. De potentiële Nederlandse cursus zou moeten 

worden toegevoegd, maar niet een andere cursus vervangen.  

Er is een vast aantal cursussen dat jaarlijks kan worden gegeven. De FR wil graag weten welke 

wetenschappelijke profielen de voorkeur genieten bij het aannemen van toekomstig personeel voor 

het geven van specifieke cursussen. 

Er is wrijving geconstateerd tussen het onderwijs niveau en het politieke niveau van de OER, in het 

kader van een veranderend politiek landschap in Nederland.  

De bezorgdheid van de FR over het verslag is grootschaliger dan in het document wordt 

gesuggereerd, dit moet met het FB worden gedeeld. 

 

De FR wil graag aan de orde stellen dat er een gebrek aan aandacht is voor de implantatie van de 

Nederlandse en Europese wetgeving over het uitvoeren van professionele archeologie binnen het 

FdA curriculum. 

 



  

De FR blijft kritisch ten aanzien van de mogelijke implementatie van een extra cursus Nederlands, 

gericht op studenten die hun carrière in de Nederlandse (commerciële) archeologie willen 

voortzetten. 

De werkelijke vooruitgang in het aanbieden van praktijkcursussen komt niet overeen met de 

vooruitgang die in het jaarverslag over het onderwijs wordt gemeld. De FR is sceptisch over de 

huidige status, aangezien de practica osteologie en bioarcheologie dit jaar zijn geschrapt.  

De FR bekritiseert de willekeurige selectie voor BA-seminaries in Zoöarcheologie, Botany, en 

Osteologie, en beschouwt dit als een oneerlijke procedure. 

De leerlijnen van het rapport sluiten niet aan bij de praktische behoeften van studenten wanneer ze 

de arbeidsmarkt betreden. 

De FR is het ermee eens dat het twijfelachtig is om een vergelijkbaar systeem van willekeurige 

selectie toe te passen op master programma’s. 

De FR wil graag het idee bespreken om over te stappen van scripties naar afstudeerprojecten. 

De FR wil graag weten waar de begrote NPO-middelen voor de projecten 2, 3 en 4 naartoe zijn 

gestroomd. 

Er is nog steeds te weinig begeleiding voor leerlingen met extra behoeften. Het 

ondersteuningsbureau van leerkrachten zou zichtbaarder en transparanter moeten zijn.  

Outreach 

Overgeslagen 

Actieplan: Externe projecten 

Het doel van de FR is om in de komende maanden een adviesdocument opstellen. Een voorstel 

opstellen voor extern projectmanagement in de vorm van een stroomschema, uit te voeren door de 

studentleden van de FR. 

Studieadviseurs kunnen helpen door een vragenlijst te maken over de ervaringen van studenten 

omtrent externe projecten. 

VERTROUWELIJK  

Not included 

 

Algemene discussie 

Verzoek aan Verweij om in het Engels te communiceren via e-mail, zodat alle FC-leden de inhoud 

kunnen volgen.  

Sluiting van de vergadering 

Veltman sluit de vergadering om 14:24 uur. 

To-dolijst: 

Ten Harkel zal voor 14-12-2023 een brief schrijven voor het FB over duurzaamheidskwesties. 



Ten Harkel zal een document maken om de gedachten van de FR over onderwijs op te schrijven met 

betrekking tot het onderwijsjaarverslag 2022-2023. 

Studentleden van de FR zullen tegen februari een concreet stroomschema opstellen voor externe 

projecten. 

  



ENGLISH VERSION 

Pre-Consultation Meeting Faculty Council 

FC, 13-12-2023, 11:00-14:00, A2.09 

Present: Merlijn Veltman (chair), Jesse Kuijt (vice-chair), Letty ten Harkel (secretary) Maia Casna, 

Sonia Leffel, Tristan Hoekema 

Note-taker: Thijs Karens 

Opening and setting of the agenda 

Veltman opened the meeting at 12:23, and the agenda was set. 

Draft Agenda FC/FB 

Veltman had a  brief meeting with Kolen and Verweij, discussing the agenda set by the FB.  

A key point concerned the goings on in the FB’s dealing with strikes such as the one at Lipsius. 

The FdA would like to have more transparency on how the FB dealt with this situation. 

FC will ask the FB for future clarifications in such cases, to increase transparency and safety.  

Questions raised by van Oosten for the FdA’s policy on sustainability should be proposed to the FB. 

The questions have not been sent to the FB yet.  

The FC would like to be informed on Kolen’s standpoints and priorities concerned on the faculty’s 

sustainability agenda.  

The FC wants to increase sustainability precautions.  

Faculty Teaching Annual Report 2022-2023 

Casna does not agree with the report, doubtful whether a more pragmatic, Dutch-centred approach 

is healthy for the FdA. International students could be disadvantaged by offering a course only in 

Dutch. The Dutch course should be added, not replace another course.  

There is a set number of courses that can be taught annually. The FC would like to know what 

scientific profiles are preferred for hiring future staff for specific courses. 

Friction has been noted between educational level and political levels of the OER, in the frame of a 

changing political landscape in the Netherlands.  

The FC’s concerns with the report maintain a larger scale than is implied by the document, which 

should be addressed to the FB.  

 

The FC would like to address that there is a lack of attention to the implantation of Dutch and 

European legislation on conducting professional archaeology within the FdA curriculum.  

The FC remains critical on the potential implementation of an additional Dutch course, aimed at 

students to further their careers in Dutch (commercial) archaeology. 

The actual progression made in offering practical courses does not conform with the progression 

reported in the teaching annual report. The FC is sceptical of the current status, as osteology and 

bioarchaeology practical sessions have been dropped this year.  



The FC critiques the random selection for BA seminars in Zooarchaeology, Botany, Osteology, and 

regards it as an unfair procedure. 

The learning lines of the report do not align with the practical needs of students when moving into 

the job market. 

FC agrees that applying a similar system of random selection to master’s is questionable. 

The FC would like to discuss the idea of switching from theses to thesis projects. 

The FC would like to be informed on where the budgeted NPO funds for projects 2, 3, and 4 flowed 

to. 

Supervision for students with extra needs is still lacking. Teacher’s support desk should be more 

visible and transparent.  

Outreach 

Skipped 

Plan of Action: External projects 

Establish an advisory document in the coming months. Establish a proposal for external project 

management in the form of a flowchart, to be done by the FC’s student members. 

Study advisors can assist by creating a questionnaire on student experiences with external projects. 

CONFIDENTIAL  

Not included 

 

General Discussion 

Request Verweij to communicate in English via email, so all FC members can follow the contents.  

Closing of the meeting 

Veltman closes the meeting at 14:24. 

To-do-list: 

Ten Harkel will write a letter for the FB concerned with issues in sustainability, by 14-12-2023. 

Ten Harkel will create a document to write down FC’s thoughts on education in regards teaching 

annual report 2022-2023. 

Student members of FC will construct a concrete flowchart regarding external projects, done by 

February. 


